科技管理研究所碩士班

113 學年度

	113字十度
最低修業年限	一年
應修學分數	39 學分(含3學分碩士論文研究)
應修(應選)課程	一、修滿四門先修課程:統計學、經濟學、企業管理/管理學、會計學、或其他相
及符合畢業資格之	似課程通過抵免,但不列入畢業學分。
修課相關規定	
	二、本所必修及必選課程如後:
	1.必修課程 12 學分:
	(1)國際行銷(3 學分)
	(2)企業政策與策略管理(3學分)
	(3) 產業分析與創新(3學分)
	<u>(4)</u> 碩士論文研究(3學分)
	2.必選課程3學分:
	一門數量方法相關課程。
	一 似儿然四声压打上 (左缀如)佐 坐一缀如左缀如 1 阅 2
	三、科技管理專題研討(每學期必修,前三學期每學期1學分,第四學期0學
	分)。
	四、選修 <u>21</u> 學分。
	五、其中6學分可至他系所(含國外大學)選修。
備註	一、先修抵免標準:修課成績達 B-(百分制 70 分)(含)以上。
	二、「研究方法」課程須符合科技管理領域之(1)文獻或重要理論之搜尋與評析、(2)
	研究設計或架構之制定、(3)定量或定性之研究執行、(4)學術論文寫作等 4 項
	目中至少符合 3 項,修課前請填寫「必選課程認列申請表」,在取得指導教授
	同意及簽章此表後交至所上備查,若因故更換指導教授,需重新申請。
	三、科技管理專題研討第四學期 0 學分:已通過出國交換、雙聯學位申請許可或經 所務會議審議通過且經教務處核備後之修業未滿二年擬申請畢業者,可申請增修
	川務曾報番 開迎日經教務 風機和優之慘果木兩一十擬甲萌華果者,可甲萌增修 一門本所 3 學分課程替代。
	四、本規定自公告日起溯及適用本所在學學生。
	- TOOLE OF THE WAY WAY AND THE TAIL

Institute of Management of Technology Master Degree Program Regulations Academic Year 2024

Minimum Term of Study		One Year
Minimum Credits		39 Credits (included 3 credits MBA Thesis)
	I.	Prerequisites: Undergraduate level courses: Statistics, Economics, Management or Business Management and Accounting. Not included in the 39 graduation credits.
	II.	Required Courses and Required elective courses:
		1. Required Courses <u>12</u> Credits:
		(1) International Marketing (3 credits)
Curriculum and		(2) Business Policy & Strategic Management (3 credits)
Regulations		(3) Industry Analysis and Innovation (3 credits)
		(4) MBA Thesis (3 credits)
		2. Required elective course (3 credits):
		Research Methods Course (1 course)
	III.	Seminar on Management of Technology: 3 credits (international students may take other courses (3 credits) instead)
	IV.	Elective Course (21 credits, 6 of these credits can be obtained by taking courses in other NYCU departments / institutes or accredited foreign institutions)
	V.	Passing the Oral Defense for a Thesis and four hard copies of the thesis should be submitted •
Remark	I.	Pre-requisites (4 courses): After a student enrolls in the MOT, the student may apply for the exemption from one or more of the following four courses by submitting a bachelor's transcript with an b- or better grade (at least 70 out of 100 points) or certificates of NYCU credit class for review by the director of the MOT.
	II.	Required elective courses (1 course): Research Methods course registration of
		students shall be approved by their advisors. Students have to apply for
		Research Methods course registration again if students change the advisor.
	III.	This regulation retrospective application to doctoral students who are still at
		school.

科技管理研究所博士班

113 學年度

最低修業年限	二年
應修學分數	27學分(含3學分博士論文研究)
直升博士生	54 學分
應修學分數	
應修(應選)課程及符	一、必修:博士論文研究(3 學分)。
合畢業資格之修課相	二、選修:本所課程至少 6 門(18 學分),至他系所選修最多 3 門(9 學分)。
關規定	三、國內外學術期刊各發表一篇論文。
	四、通過博士班資格考試與論文計劃書口試。
	五、通過畢業論文口試,並繳交畢業論文。
備註	1.碩士班必修課(不含碩士論文研究)、必選課程及先修課皆為博士班研究生先修課
	程,但不計入博士畢業學分。
	2.碩士班必修及必選課程,請參照本所本年度「碩士班入學學生適用之修課規定」。
	3.其他未盡事宜,依本所『博士班研究生修業規章』辦理。
	4.本規定追溯適用本所在學學生。

Institute of Management of Technology Ph.D. Program Regulations Academic Year 2024

Academic Teat 2027					
Minimum Term of Study	Two years				
Minimum Credits	27 Credits (include Doctoral Dissertation 3 Credits)				
Doctoral direct Entry Minimum Credits	54 Credits				
Curriculum and Regulations	 I. Doctoral Dissertation (3 credits) ° II. Electives: At least 6 courses (18 credits) from MOT, and up to 3 courses (9 credits) in other departments/institutes. III. Publication Requirement: two dissertation-related papers which should include at least one paper in the SSCI or SCI journals. IV. A student who passes the Ph.D. qualifying examination and oral examination for a dissertation Proposal. V. A Ph.D. dissertation should be submitted after passing the degree examination. 				
Remark	 I. Prerequisites: Undergraduate level courses: Statistics, Economics, Management, and Accounting. II. Prerequisites: Graduate level courses: International Marketing, Business Policy & Strategic Management, Industry Analysis and Innovation and Research Methods Course. III. Items not stated herein are subject to the NYCU Master and Ph.D. Degree Awarding Regulations. IV. This regulation retrospective application to doctoral students who are still at school. 				